
Vážení a milí studenti, 
 
 
k 16. říjnu bylo uzavřen přístup k hodnocení výuky letního semestru akademického roku 2006/07 
prostřednictvím IS STAG.  
 
Děkuji všem z Vás, kteří se do hodnocení zapojili. S relativním uspokojením je možno vnímat podíl 
Vámi hodnocených předmětů, horší situace je při pohledu na množství hodnotitelů, které někdy 
neumožňuje vyvodit potřebné závěry. Navíc velký počet potenciálních respondentů svá rozpracovaná 
hodnocení neodeslal, takže jejich hodnocení nejsou k dispozici.  
Škoda, lze jen věřit, že je to „dětská nemoc“ tohoto pilotního zkoušení nového nástroje a metodiky 
hodnocení výuky a že příště této možnosti využije v plné míře většina z Vás. 
 
Nyní nastala fáze, kdy se s Vašim hodnocením seznamují jednotlivý vyučující, garanti předmětů, 
vedoucí kateder či ústavů a vedení fakult, resp. ÚEI. 
 
Vedení fakult bude mít k dispozici rovněž Vaše „obecné“ připomínky, které se dotýkají některých Vámi 
uvedených problémů či podnětů.  
 
Máme k dispozici i Vaše „technické“ připomínky. I za ně děkujeme. Upozorňujete na věci, které se 
budeme snažit do příští etapy zlepšit. Potěšilo nás, že cca polovina těchto „technických“ připomínek je 
de facto pozitivním vyjádřením k novému způsobu hodnocení. 
Čtyři z Vás vyslovili své obavy z neanonymity hodnocení s ohledem na to, že se přihlašujete 
prostřednictvím svého StagID.  
Chtěla bych Vás ubezpečit, že neanonymní jsou pouze připomínky, u nichž tuto možnost zvolíte – 
několik z Vás tak učinilo. StagID používáme jen proto, aby mohl systém identifikovat Vám přiřazené 
předměty a současně, aby byla zajištěna základní bezpečnost systému před neoprávněním použitím.  
 
V těchto dnech připravujeme vyhodnocení prvního využití IS STAG pro tento účel, s nímž budete 
prostřednictvím IS STAG seznámeni. 
Věřím, že vedení fakult a ÚEI najdou vhodnou formu, jak Vás o řešení Vašich připomínek a námětů, 
stejně jako o způsobu využití Vašeho hodnocení pro výuku v následujícím období, seznámí. 
 
V tomto okamžiku Vám děkuji za Vaši aktivitu, vyjádření svých názorů i konstruktivnost námětů do 
budoucna. 
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